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Op 7 september 2018 heeft RTL Nieuws in samenwerking met de Rijksuniversiteit van Groningen een onderzoek 
gepubliceerd met betrekking tot het aantal verkeersongevallen nabij scholen.  

 
In het onderzoek zijn ook de scholen (zowel basisscholen als scholen voor het voortgezet onderwijs) in de 
gemeente Gooise meren meegenomen. 

 
Het onderzoek betreft een periode van de afgelopen 3 jaar. (2015, 2016 en 2017) 
Onderstaand een schermafdruk van Naarden en Bussum (cirkels zijn 150 mtr rondom de school) 
Wit = geen ongeval of ongeval met alleen materiële schade 
Oranje = ongeval met letsel 

 

 
 
 
 



 
Uit het onderzoek blijkt dat vooral  rondom de Rooms Katholieke Basisschool Sint Vitus de verkeersonveiligheid 
groot is  (6 verkeersongevallen waarvan 1 met letsel). 

 
Daarnaast ondervroeg de nieuwszender ruim 900 scholen over de verkeersproblematiek. Bijna negentig procent 
zegt problemen te ervaren met de verkeerssituatie rondom de school. Vooral basisscholen ervaren 
verkeersproblemen. Naast aanrijdingen gaat het verder om zaken als foutparkeren, te hard rijden en 
onoverzichtelijke verkeerssituaties. 

 
Minister Cora van Nieuwenhuizen zegt tegen RTL te schrikken van het hoge aantal ongelukken in de buurt van 
scholen. "Wij hebben verkeersveiligheid als prioriteit, dus ik wil er echt naar streven dit aantal naar beneden te 
krijgen." 

 
De minister doet daarvoor een oproep aan gemeenten en ouders. "Het lijkt me alle hens aan dek voor 
gemeenteraden en wethouders die hiervoor verantwoordelijk zijn. 

 
 

Vragen: 
1. Is de gemeente op de hoogte van dit onderzoek en de uitkomsten daarvan? 

 
Antwoord: 
Ja. 

 
2. Is de gemeente bekend met onveilige verkeerssituaties rondom scholen en zo ja, welke en waar? 

 
Antwoord: 
Op basis van het onderzoek van RTL Nieuws kan geen conclusie worden getrokken m.b.t. de verkeersveiligheid 
rondom scholen. Hiervoor zijn drie redenen. 
 
1 Het onderzoek van RTL Nieuws toont niet de toedracht van de ongevallen waardoor geen relatie kan  

worden gelegd tussen het ongeval en de school. 
2 De gekozen straal rondom de scholen van 150 meter is te groot. De problematiek rondom scholen speelt 

zich af in een kleiner gebied. 
3 De gehanteerde periode tijdens de schooldagen van 07.00 tot 17.00 uur is te ruim. De problematiek speelt 
zich af rondom het halen en brengen van de kinderen. 
 
In de directe omgeving van scholen binnen de gemeente Gooise Meren hebben in de jaren 2015, 2016 en 2017 
(veel) te weinig ongevallen plaats gevonden om in objectieve zin te kunnen spreken van onveilige situaties. De 
norm die hoort bij een verkeersongevallenconcentratie of Black Spot wordt bij lange na niet gehaald. Dit blijkt 
uit de database van VIA Statistiek Ongevallen die wij hanteren. 
 
In subjectieve zin is er wel sprake van onveiligheid. Het gevoel van onveiligheid wordt vrijwel geheel 
veroorzaakt door de onoverzichtelijkheid van de situatie rondom de scholen tijdens het halen en brengen. Hier 
ligt een sterke relatie met het gedrag van ouders: veel kinderen worden met de auto naar school gebracht 
waarbij het naleven van bijvoorbeeld stop- en parkeerverboden zeker niet vanzelfsprekend is.   
 
3. Indien er onveilige situaties bekend zijn, welke maatregelen worden/zijn ondernomen om de situatie te 

verbeteren? 
 

Antwoord: 
Zeer recent zijn rond de Emmaschool te Bussum (Lomanplein) stop- en parkeerverboden ingesteld om de 
situatie rond de school overzichtelijker te maken. 

 
4. Heeft de gemeente contact met schoolbesturen m.b.t. verkeersonveilige situaties rondom/nabij 

scholen? 
 

Antwoord: 
Zowel op bestuurlijk als op ambtelijk niveau vindt regulier overleg plaats met schoolbesturen. Tijdens deze 
overleggen komen ook de verkeerssituaties rondom de scholen aan de orde. 
 



 
5. Hebben schoolbesturen de gemeente de afgelopen 3 jaar op gevaarlijke situaties gewezen, zo ja, op 

welke wijze is daar toen op geanticipeerd om dit te verbeteren? 
 

Antwoord: 
De Emmaschool in Bussum en de Godelindeschool in Naarden hebben hier aandacht voor gevraagd. Bij beide 
scholen zijn stop- en parkeerverboden ingesteld om zo de situatie overzichtelijker te maken. 

 
6. Op welke wijze wordt vanuit de gemeente preventieve maatregelen/acties ondernomen om 

verkeersongevallen nabij scholen te voorkomen? 
 

Antwoord: 
Er zijn diverse maatregelen genomen zoals stop- en parkeerverboden, zebrapaden, kiss-and-ride-stroken, met 
verkeerslichten beveiligde oversteken, verkeersbrigadiers, markeringen met de tekst ‘school’, zig-zag-hekken 
bij de uitgangen van schoolpleinen, middengeleiders, verkeersdrempels, afspraken m.b.t. éénrichtingsverkeer, 
gereserveerde plaatsen i.v.m. leerlingenvervoer, communicatie via de school naar de ouders m.b.t. het gedrag, 
opstelplaatsen voor bakfietsen en 30-km/u-zones. 

 
7. Zijn er in 2018 al verkeersongevallen geweest in een straal van 150 meter rondom scholen in Gooise 

Meren, zo ja, hoeveel (zonder/met letsel)? 
 

Antwoord: 
De database van VIA Statistiek Ongevallen toont aan dat dit niet het geval is. Dit sluit aan bij de gegevens 
m.b.t. de jaren 2015, 2016 en 2017. 


